

AL AIN JUNIORS SCHOOL

LEARNING TRAILS (e-learning)

Grade: 2

Week: 12

Date:07. 06. 2020 to 11.06.2020

Subjects	Lesson Objectives	Materials required
Arabic-Advance	درس : الحواس الخمس . المفردات الجديدة – قراءة النص قراءة صحيحة – الفكرة الرئيسية والأفكار الفرعية للنص	العروض التقديمية – الباور بوينت – فيديوهات تعليمية – أوراق العمل – مواقع الكترونية
Arabic-General	درس – لحظات لا تنسى . دراسة المفردات الجديدة . الفرق بين الطيور والحيوانات. مراجعة على أقسام الكلمة – الإسم – الفعل – الحرف –	العروض التقديمية – الباور بوينت – فيديوهات تعليمية – أوراق العمل – مواقع الكترونية
Islamic Studies – Arabic	درس بيديك الخير سورة ال عمران 27-26	كتاب ، أوراق عمل بور بوينت فيديو قصير
Islamic Studies – English	Revision for:- -Surah Ash-Shams -some Islamic manners -I love my Neighbors. - Surah Al-takawthur	Textbook, Worksheets PowerPoint short video
Moral Science	Community service	PPT, vidéo
English	Book Report Dictionary Search • Glossary	English Learner's book page 128,Ppt,Activity,Quiz
Math	Interpret block diagrams Construct block diagrams Reading simple block diagram	Ppt , activity book 2a,b,c Activity sheet , colour pencils ,Math space
Science	identify different everyday material and suggest materials that familiar objects are made from.	Ppt ,child picture, Quiz
Geography	To investigate which continents and countries the food in our homes comes from. To interpret a graph showing the origins of foods in a supermarket.	
Computer Science	Grade-2 What is cyber bullying and its threats.	Materials Required : Laptop or Desktop. Materials Provided: PPT, Quiz, Task sheet, Video.
UAE Studies – Arabic	السلام عليكم ورحمة الله وبركاته - ملحوظة مهمه جدا (سوف يكون ETE يوم 10-6-2020) لدينا اختبار كبديل في الدروس التالية (المسكن الإماراتي بين الماضي والحاضر – شهاب الدين	مراجعة البور بوينت حل ورقة العمل بعض الألعاب التعليمية



AL AIN JUNIORS SCHOOL

	أحمد بن ماجد (الرجاء الدقة في حلة والإهتمام بالعمل سريعا لأنه ليوم واحد فقط.)	
UAE Studies – English	Community helpers What types of skills do you think would be useful for each group of jobs?	Online Quiz in forms of Microsoft Teams.
7.6.20	Sunday	Poem Recitation competition Read any poem of your choice with correct rhyme and rhythm .
10.6.20	Wednesday	Vegetable Printing Watch https://www.facebook.com/101000291638056/videos/2042078325926160/

HEALTHY TIP:

Maintaining healthy lifestyle is a key to healthy mind, body and soul. To maintain a healthy life style you need not shell lot of pennies from your pocket.

- In fact invest time to set a routine
- Include fruits and veggies in your diet .
- Spend quality time with your loved ones.
- Create a positive and lively environment around yourselves to nurture and stay with your dear ones.
- This surely results in the positive development of mind, body and soul of every age group.

Class Teacher: _____